

# Referat af bestyrelsesmøde i G.L.I.F

**Onsdag d. 13. november 2024 kl. 19.30**

**Tilstede:** Peter Wildt Kristensen (formand), Annemette Jæger (næstformand, fest og ide), Niels Larsen (kasserer), Marianne Jensen (håndbold), Frede Nedergaard (billard), Anders Jensen (fodbold), Michael Frisgaard (floorball), Elisabeth (gymnastik), Jesper (padeltennis), Edith Rasmussen (Idræt om dagen)

## Fraværende med afbud:

	Dagsorden	Bemærkninger
1.	<b>Godkendelse af referat/dagsorden</b>	Godkendt
2.	<b>Orientering</b>	Peter har løbende sendt rundt på mail. Mest i forhold til foredrag.  Der er møde med hallen om 14 dage omkring afregning af padelbanen. Der skal betales fast 64.000 kr. + moms, og derudover aftales en fordeling af overskuddet. Oplæg til fordeling på 60-40 blev godkendt for i år.
3.	<b>Økonomi</b>	150.706 kr. i overskud pr. d.d., som dog kan ændre sig. Ca. 392.000 kr. ved samme tid sidste år.  <u>Kend din by:</u> Hvis der er et mindre overskud, går det til en lyskæde til hallens flagstang.  <u>Omkostningsgodtgørelse:</u> Niels informerede om hvordan det skal køres fremover, herunder skattereglerne for bl.a. træningsdragter. Dokumentation på dette sendes ud sammen med referatet.  Vigtigt: Der skal være fuldstændig styr på hvem der har fået dragter, og dragter må ikke stå på køb, vask eller vedligehold.
4.	<b>Nyt fra udvalgene</b>	<b>Fodbold:</b> God start på indendørssæsonen Samarbejdsudvalgsmøde med Vejrup omkring ungdom Fin udendørssæson med mange spillere  <b>Håndbold:</b> Skolestævne torsdag i næste uge (7-9 kl.). Der er kommet flere spillere til efter fodbold er stoppet udenfor. U9 er rykket op til U11, da de kun var 3 spillere.  <b>Idræt om dagen:</b> Det går godt. 25-30 personer hver gang.

## Referat af bestyrelsesmøde i G.L.I.F

	Dagsorden	Bemærkninger
		<p><b>Billard:</b> Åbent hus i oktober som har givet en pæn interesse for både dart og billard. Det har formentlig givet 5-10 nye medlemmer på vej. Seniorcup ved DGI i december. Besøg af erhvervsforeningen en morgen snart. De kører videre uden formand for nu, indtil der kommer en ny.</p> <p><b>Floorball:</b> God opbakning til seniorholdet. En anden klub har lukket, så det kan give flere spillere til os. Opstart af børne/ungdomshold arbejdes der på til næste sæson. Stadig plaget af mandefald i udvalget. Der skal rykkes for betaling af kontingent.</p> <p>El hockey er glade for de nye trøjer de har fået, og de havde et godt stævne.</p> <p><b>Gymnastik:</b> Omrokering i udvalget og fordeling af nye roller. Lidt færre på holdene end sidste år, men stadig fin tilslutning.</p> <p><b>Padeltennis:</b> Det går fortsat godt, men ikke så meget som sidste år. Der har været træner ude hvor 16 pladser blev udsolgt. Det kommer formentlig til at ske igen. Fokus på noget mere annoncering.</p> <p><b>Fest og ide</b> Der var 107 børn til Rulledisko.</p>
5.	<b>Erhvervsfor- enin- gen/Sponsor</b>	<p>Hvis det skal betales af erhvervsforeningen, skal regningen tilgås dem. Den skal ikke til Niels.</p> <p>Firmaet vi køber det af skal dermed fakturere direkte til Gørding erhvervsforening med følgende oplysninger: <b>Gørding Erhvervsforening</b> <b>CVR 43415107</b> <b>ATT: GLIF / (Navn på bestiller) / (afdeling)</b></p> <p>Sendes til: <a href="mailto:erhvervsforening@gmail.com">erhvervsforening@gmail.com</a></p> <p>Ønsker sendes til Annemette som samler dem sammen og giver til Klaus. Klaus tager fat i Annemette når det er tid, og så giver hun en melding til bestyrelsen.</p>

## Referat af bestyrelsesmøde i G.L.I.F

	Dagsorden	Bemærkninger
		<p>Diverse fra bordet rundt: Der er flere som efterspørger t-shirts/toppe til under træningen. Der efterspørges større størrelser i prøvedragter.</p> <p>Guldstævnet d. 29. november er udsolgt. Som programmet ser ud nu, er der fodbold til kl. 00.30.</p>
6.	<b>Budget 2025</b>	<p>Budgetskemaer blev meldt retur til Niels indenfor tidsfristen.</p> <p>FU gennemgår det på møde d. 28. november, og det tages med til bestyrelsesmødet d. 12. december. Mødet starter kl. 18.00 denne dag, da der er julefrokost efter mødet.</p> <p>Budgetteret med et overskud på 86.000 kr. eks. Alle fællesudgifter under GLIF-delen.</p>
7.	<b>Hal tider og brug af den tildelte tid</b>	<p>Vi er forpligtet overfor hallen til at bruge de timer vi siger vi vil. Det får stor betydning for hallen hvis der pludselig mangler mange timer.</p> <p>Fokus på weekend træninger eller andre ting, så længe det er relevant og der er nok personer til det. Meld det altid ind til Klaus.</p>
8.	<b>Padel Tennis - overdækning</b>	<p>Der er sendt information rundt på mail omkring omkostningerne.</p> <p>Det giver god mening at gå videre med det.</p> <p>Peter tager følgende med til møde med hallen om 14 dage: Hallen finansierer 60 procent og GLIF 40 procent.</p>
9.	<b>Goerding.dk</b>	<p>Hjemmesiden bliver ikke brugt meget. Det er primært Facebook der bruges.</p> <p>For nu besluttes det at der først undersøges hvor mange der går ind og besøger hjemmesiden (Peter). Derefter vurderes der om udvalgsiderne skal slettes, så det kun skal bruges til referater og generelle ting fra bestyrelsen fremover.</p>
10.	<b>GLIF Koncert</b>	<p>Det gav 43.000 kr. i minus. Hvor der sidste år var et overskud på 30.000 kr.</p> <p>Der var knap 300 deltagende. Der kunne godt have været 100 mere.</p> <p>Der er ingen koncert næste år. Næste gang bliver foråret 2026.</p> <p>Det koster omkring 30.000 kr. for at leje en scene til disse arrangementer. Hvis vi skal købe vores egen, koster det knap 300.000 kr. Måske vi skal overveje om der kan søges fonde til dette på et tidspunkt.</p>

## Referat af bestyrelsesmøde i G.L.I.F

---

	Dagsorden	Bemærkninger
11.	Evt.	<p><u>Trænerdragter:</u> Lister på bestilling af træningsdragter sendes rundt af Annemette, hvor der skal meldes retur med fødselsdato.</p> <p><u>Minigolf projekt:</u> Nedsættelse af gruppe for at undersøge nærmere, med deltagere fra GLIF. Edith undersøger om nogen fra Idræt om dagen vil deltage.</p> <p><u>Gamle yogamåtter:</u> De gamle bruges ikke mere – Det blev besluttet at de doneres til børnehaven.</p> <p><u>Lån af gymnastikredskaber:</u> Ved leje af hallen og mødelokaler er der blevet efterspurgt om de må låne gymnastiks redskaber. Der er opbakning til det fra bestyrelsen – gymnastik arbejder videre på det i forhold til forsikring, afregning osv. Evt. sætte et skriv op inde i gymnastiksalen omkring ordensregler med spejlene, springgraven mm.</p> <p><u>Springinstruktører:</u> Må skolens springinstruktører bruge springgraven? Klaus har sagt ja til det, og har nu spurgt gymnastikudvalget. Ja, hvis de har sportstøj på og kun bruges til spring.</p> <p><u>Julefrokosten 12.december 2024:</u> 10 personer fra bestyrelsen deltager.</p>

**Næste møde: torsdag d. 12. december 2024 kl. 18.00 - Julefrokost**

Referent  
Trine Meinild